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2015Z02952 

Vragen van de leden Jadnanansing en Ypma (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over scholen voor 
voortgezet onderwijs die bewust beknibbelen op leraren (ingezonden 
20 februari 2015). 

Vraag 1
Heeft 76% van de scholen voor voortgezet onderwijs minder docenten 
aangesteld dan waar ze voor wordt bekostigd?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u het dat de winst van de schoolbesturen over 2012 € 91 
miljoen bedroeg? 

Vraag 3
Vindt u de mogelijkheid die de lumpsumbekostiging scholen biedt om geld te 
besteden aan heel andere zaken dan waarvoor het is bedoeld acceptabel, 
mede in het licht van de toenemende klachten van docenten over de 
werkdruk? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de Algemene Onderwijsbond dat tenminste 80% van 
het budget van de scholen voor voortgezet onderwijs zou moeten gaan naar 
de klas? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u om dit te effectueren? Zo neen, 
waarom niet? 

Vraag 5
Wat hebben de scholen inmiddels geantwoord op uw vraag hoeveel leraren 
deze aantrekken van het extra geld dat zij hebben gekregen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Beertema (PVV), ingezonden 20 februari 2015 (vraagnummer 2015Z02947)

1 School beknibbelt bewust op leraren» in De Telegraaf, 19 februari 2015.
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